

ANNEX A

No. 186. INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF ILLICIT TRAFFIC IN DANGEROUS DRUGS, SIGNED AT GENEVA ON 26 JUNE 1936, AS AMENDED¹ BY THE PROTOCOL SIGNED AT LAKE SUCCESS, NEW YORK, ON 11 DECEMBER 1946

DENUNCIATION

Notification received on :

14 December 1965

NETHERLANDS

(For the territory of the Kingdom in Europe and the territories of Surinam and the Netherlands Antilles; to take effect on 14 December 1966.)

ANNEXE A

N° 186. CONVENTION INTERNATIONALE POUR LA RÉPRESSION DU TRAFIC ILLICITE DES DROGUES NUISIBLES, SIGNÉE À GENÈVE LE 26 JUIN 1936, AMENDÉE¹ PAR LE PROTOCOLE SIGNÉ À LAKE SUCCESS (NEW-YORK) LE 11 DÉCEMBRE 1946

DÉNONCIATION

Notification reçue le :

14 décembre 1965

PAYS-BAS

(Pour le territoire du Royaume en Europe et les territoires du Surinam et des Antilles néerlandaises; pour prendre effet le 14 décembre 1966.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 12, p. 208; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 5, as well as Annex A in Vol. 538.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 12, p. 208; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données, dans les Index cumulatifs nos 2 à 5, ainsi que l'Annexe A du volume 538.